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Abstract (en)
Industrial door consisting of rigid panels (5) connected to reinforcement bars (21) of which at least some extend into slides, characterised in that
each panel (5) consists of two parallel longitudinal members (10) arranged in the vicinity of its longitudinal sides, each longitudinal member (10)
comprises on two opposite longitudinal edges fastening means (11) making it possible to fasten on an edge means (18, 19) for connection to a
reinforcement bar (21) and, on the other edge, at least two spacers (13) for mutually connecting the two longitudinal members (10) of the panel, and
the surface between the longitudinal members is fitted with rigid filling plates. <IMAGE>

Abstract (fr)
Porte de manutention constituée de panneaux (5) rigides connectés a des barres de renforcement (21) dont au moins certaines se prolongent
jusque dans des glissieres, caractérisée en ce que chaque panneau (5) est constitué de deux longerons paralléles (10) disposés au voisinage de
ses cotés longitudinaux, chaque longeron (10) comporte sur deux bords longitudinaux opposés des moyens de fixation (11) permettant de fixer
sur un bord des moyens de connexion (18, 19) a une barre de renforcement (21), et sur I'autre bord au moins deux entretoises (13) pour connecter
entre eux les deux longerons (10) du panneau, et la surface entre les longerons est garnie de plaques rigides de remplissage. <IMAGE>
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